
Sammanfattning Protokoll 16-07-21

Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna.

Ekonomin i föreningen: Förskottsbetalningen av 
bidragspengarna har kommit.
Alla medlemmar har nu betalat in senaste insatsen så att 
alla nu är i fas. 

Uppdatering i projektet: Ansvariga i styrelsen har 
tillsammans med huvudentreprenören varit runt i området
för planering och besiktning. Rolf Johansson ser inga 
större problem. På vissa områden finns en del berg där det
kan bli aktuellt att göra en förstärkt kanalisation.

Projektledaren föreslår att föreningen anlitar en opartisk 
besiktningsman som ska göra en besiktning av 
schaktarbetet, det skulle kännas tryggt för föreningen.  På
de platser som behöver besiktigas lämnas schakten öppen 
tills besiktning är gjord. Projektledaren föreslår en person 
från Stockholm som heter Lars Björkman.

Markupplåtelseavtalen: De flesta avtalen är klara.

Medlemsmöte 15 aug: Styrelsen bjuder in Rolf 
Johansson och ev någon från ELIAS. Rickard från Region 
Blekinge, Jens Hansen och Patrik Ågren från Miljöteknik 
och Birgitta Jonasson från Länsstyrelsen bjuds också in till 
medlemsmötet.

Gatubelysningen i Silpinge: Föreningen har informerats 
om att Lilla Silpingevägen inte är prioriterad för att få 
bidrag.

Hemsidan: Diskuterades, gruppen jobbar på att 
hemsidan skall struktureras om.


